

## 综合产床(06A型)

Multi-purpose Parturition Bed (Model 06A)



本产品供医院妇产科产妇分娩,亦可供妇 科检查、治疗、施行手术等用。产品采用油泵 液压升降。操纵方便,适用范围广。

This product is used in gynecology and obstetrics childbirth, gynecology operation, diagnosis and examination. The bed can be raised or lowered hydraulically by means of an oil pump, which shows features of wide usage and convenience.

主要规格 (Specifications	5)
长度 (Length)	1330-1880mm
宽度 (Width)	600mm
床面高度 (Height)	750mm — 990mm
升距 (Adjust)	≥240mm

主要技术参数(Main Technical	
前倾 (Reversed Trendelenburg)	≥10°
后倾 (Trendelenburg)	≥5°
背板上折(Back Section Raised form the Horizontal)	≥55°
包装体积 (Volume) 153	$\times$ 96 $\times$ 107cm

## 综合产床(06B型)

Multi-purpose Parturition Bed (Model 06B)

本产品适用于产前检查、产妇分娩、难产手术及施行刮 宫等妇产科手术。

该床采用液压升降,床面前后倾及背板折转采用蜗杆、齿轮、齿条结构。各种动作可在规定的范围内任意调节并锁定,操作方便。腿板可拆卸。所有外罩、污物盆,均为不锈钢制作,外表美观,易于清洁。

This table can be used for prenatal examine, maternity childbearing, dystocia surgical and curettage gynecologic surgery.

This table is raised and lowered by the hydraulic pressure, the front and back lean, backboard fold is the worm, gear, rack structure. Various actions can be adjusted in the right scope and easy to operate. The leg board can be disassembled. All the outside cover and ordure basin are stainless steel, it is specious and easy to clean.

床面长度(Length)	1330 ~ 1880mm	
床面宽度(Width)	600mm	
床面高度 (Height)	680mm — 930mm	
升距(Adjust)	≥ 240mm 可自由升降,锁定	
主要技术参数 (Main Tech	nical Parameters)	
前倾 (Reversed Trendelenbo	ırg) ≥10°	
后倾 (Trendelenburg)	≥20°	
背板上折(Back Section Raised form	n the Horizontal) ≥ 45°	
背板下折(Back Section Lowered fr	om the Horizontal) >10°	
包装体积 (Volume)	152 × 94 × 104c	





## 综合产床(99, 99A, 99-1, 78型)

Multi-purpose Parturition Bed (Model 99,99A,99-1,78)

本产品供产妇分娩及施行妇科手术用,产品由主床和桌形腿床两部分组成,主床采用油泵液压升降,桌形腿床采用丝杠升降,手轮操纵,其中99型、99A型产品主床台面可回转360°。

99型及991-A型的底座罩及立柱罩壳为不锈钢。

This bed is designed for parturition and gynecological operation. Two parts make it: the bed and the legs. The bed can be raised or lowered hydraulically by means of an oil pump. The leading controls the ascending and descending movements of the legs

And is operated by the hand wheel. The bed of model 99 and 99A can be totaled  $360^{\circ}$  .

Chassis inside and outside covers of mode 99 and 99-1A are stainless steel











主要规格(Sp	ecifications)			
78型, 99型, 99A	型(Model 78,99,99A)	99-1型、99-1A型(Model 99-1,99-1A)		
长 (Length)	1950mm	长 (Length)	1900mm	
宽(Width)	600mm	宽 (Width)	550mm	
高 (Height)	800~1000mm	高 (Height)	750~950mm	

主要技术参数(Main Technical Parameters)				
78型 (Model78)				
背板上折 (Back Section Raised form the Horizontal)	≥35°			
背板下折 (Back Section Lowered from the Horizontal)	≥10°			
臀板上升 (Seat Section Raised from the Horizintal)	80mm			
包装体积 (Volume) 153×94×	115cm			
99型, 99A型, 99-1型 (Model99,99A,99-1)				
背板上折 (Back Section Raised form the Horizontal)	≥35°			
背板下折 (Back Section Lowered from the Horizontal)	≥10°			
座板上折 (Seat Section Raised from the Horizintal)	≥35°			
座板下折 (Seat Section Lowered from the Horizontal)	≥15°			
包装体积 (Volume) (99,99A) 153×94×115	ocm			
包装体积 (Volume) (99-1,99-1A) 153×94×110	lcm			